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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr.  212 stillet af Folketin-
gets Miljø- og Planlægningsudvalg  
 
 
Spørgsmål 212 
”Vil ministeren redegøre for, hvordan fugleovervågningen fremover sikres, 
efter at fugleundersøgelserne er afskaffet?” 
 
Svar  
Overvågningen af fugle finder fortsat og uforandret sted i NOVANAs delpro-
gram for arter. Den fugleovervågning, der udgår, er fugleovervågningen i de 
intensivt overvågede søer. 
 
Fugleovervågningen i søerne var et supplerende element i beskrivelsen af 
søernes kvalitet. Anvendeligheden af data herfra på tværs af programmerne 
har været begrænset og overvågningen bidrog ikke i forhold til fuglebeskyt-
telsesdirektivet.  
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